



Protokoll Styrelsemöte 171026

Närvarande: Glenn Nilsson, Bengt Göransson, Ingmari Amoson, Anders Dahl och Åsa Sundberg. Suppleanter – Bengt Bengtsson och Ingrid Svensson, något sen.

1. Ordf. öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
2. Föreslagen dagordning godkändes.
3. Förra mötets protokoll godkändes.
4. Fastställande av arbetsordning. Bilagt till protokollet finns en fastställd arbetsordning och en lista på funktionärer utsedda av styrelsen. Glenn tar över som tävlingsansvarig då han ej funnit någon som vill ta över efter Bengt G.
5. Spelstatistik diskuterades. Rapporter biläggs protokollet. I måndags var det 31 par och problem uppstod med flyttschema. Tisdag em kan öppnas för spel om trycket på övriga em-spel blir alltför hårt. Det kommer att annonseras i god tid och i så fall som en hcp-tävling.
Finns fortfarande 13 medlemmar som ej betalat sin årsavgift. Vi avvaktar ytterligare lite. Någon mer kommer troligen att betala. Per 24/10 har 35 medlemmar betalat sin avgift men ännu ej spelat på klubben.
6. Ekonomi. En 3-månaders rapport presenterades. Intäkter som budgeterat, men kostnader något lägre än budgeterat. 20 000 plus så långt.
Inga akuta behov finns, men inom några år behövs en ny brickläggningsmaskin och stolarna behöver så småningom kompletteras/bytas ut.

7. Rapporter

- Utbildningskommitté.
Nybörjarkurs med 19 deltagare. Kommer att vara klar till jul.
Fortsättningskurs börjar med 3 träffar före jul och fortsätter sedan till mars. 22 deltagare.
Växjöbridgen bistår Araby golfklubb med en kortkurs i bridge. Det handlar om 20-25 deltagare varav ca 12 är nybörjare och målet är att kunna spela "trivselbridge" på golfklubben. Första mötet på Araby men övriga (2) på Annavägen. Bengt G och Ove Wåhlin.
Fredag 10/11, kl.14-17 anordnas en grundkurs i lagspel för nybörjare. Bengt G och Sture Rundgren ansvarar.
- Tävlingskommitté. Glenn påbörjar arbetet med den nya tävlingskalendern. Bengt G hjälper till.
- Trivselkommitté. Hade möte 11/10 med 7 intresserade deltagare.
Upptäckte att vi måste samla in mycket mer information innan vi kan diskutera intresseområden. 25/10 hade Ingrid, Lilian och Åsa ett möte för att försöka dela upp uppgifterna som gruppen har och omfånget av dem.
Idag vet vi egentligen inte hur många mackor vi brer eller hur mycket kaffe som kokas. Ingen uppföljning finns, inte ens över det som betalas för. Det kanske kassören vet. Vi skall lägga en lista i köket där jourspelaren får fylla i hur mycket som breds och kokas och en lista på kontoret där tävlingsledarna får fylla i om jourspelare kommer eller ej.

8. Nästa styrelsemöte är torsdag 30 november kl. 16.15

9. Ordf. avslutade mötet och tackade för visat intresse.

Vid protokollet

Justeras

Åsa Sundberg

Glenn Nilsson

Bengt Göransson